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Geachte leden van de gemeenteraad van Heerhugowaard, 
 
Kennisnemen van 
In vervolg op de beantwoording van de technische vragen inzake glasvezel van dhr. Visser in 
Nieuws van de Dag d.d. 4 september jl. verzoekt het college uw raad om kennis te nemen van de 
meest recente stand van zaken op dit gebied. 
 
Inleiding 
Na de mislukking van het E-fiber project rezen allerlei vragen op zoals bijvoorbeeld: Hoe nu 
verder? Wat is ons Plan B? Waarom heeft de vraagbundeling zo laag uitgepakt? Zijn er nog 
andere aanbieders? 
Deze vragen zijn door uw raad aan ons college meerdere malen gesteld tijdens een 
vragenhalfuur of via technische vragen. En ons college heeft uw raad beloofd actief te informeren 
als er zich nieuwe ontwikkelingen en/of potentiele kansen voordoen. 
 
Zoals in de beantwoording van de technische vragen reeds is gemeld, heeft zich, nadat het 
fiasco van E-fiber aanpak in pers bekend is gemaakt, een aantal partijen bij de gemeente 
gemeld, die in gesprek wilden treden over een samenwerkingsovereenkomst en aan de slag 
wilden gaan met de vraagbundeling. Omdat het college eerst de zaken met E-fiber officieel wilde 
afronden, waren de potentiele gesprekken na de zomerreces ingepland.  
 
Kernboodschap 
In de tussentijd heeft de gemeente alle bestaande en geplande glasvezelinitiatieven in kaart 
geprobeerd te brengen, die ook als bijlage aan deze brief is toegevoegd (Bij18-611). 
Uit deze gegevens blijkt  dat de glasvezelmarkt zelf in beweging is gekomen en de rol van de 
gemeente beperkt wordt. Hiermee is ook bevestigd dat een samenwerkingsovereenkomst niet 
per se nodig is om een succesvol initiatief tot stand te brengen.  
 
Onze gemeente hanteert transparante regels, die voor iedereen gelijk zijn. Bij de aanleg van een 
glasvezelnetwerk geldt het Handboek Kabels en Leidingen gemeente Heerhugowaard (2014). 
Wegens het specifieke karakter van onze buitengebieden en de reeds aangelegde ondergrondse 
infrastructuur wijkt het college hier niet van af.  
 
Met betrekking tot degeneratiekosten hanteert onze gemeente de door VNG vastgestelde 
tarieven (B2) en de leges worden berekend volgens de op dat moment geldende 
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Legesverordening Heerhugowaard. 
 
Als het gaat om de lokalisatie van POP stations, hebben onze stedenbouwkundigen een zestal 
locaties aangewezen waar deze stations (van ca. 15m2) mogen worden gerealiseerd. Omdat 
onze gemeente geen grond voor deze voorzieningen verkoopt, wordt op de POPs recht van 
opstal gevestigd.  
 
Uit enkele gesprekken met onze inwoners en uit enkele schriftelijke reacties die per mail zijn 
ontvangen, is gebleken dat onze inwoners niet meer open staan voor glasvezel initiatieven. In 
onze dialoog geven ze zelf aan vermoeid te raken van alle reclame uitingen en soms acquisitie 
aan de deur. Daarom wordt er geen actieve campagne gevoerd. Nog steeds onderstrepen wij als 
gemeente, het belang van de toekomstbestendigheid van digitale infrastructuur maar omdat de 
markt nu zelf in beweging komt, wil de gemeente verdere ontwikkelingen aan de markt overlaten. 
 
Consequenties 
Verdere gesprekken met geïnteresseerde marktpartijen worden niet meer gevoerd. Ze worden 
actief geïnformeerd over de door onze gemeente toegepaste regels en tarieven en er wordt 
medewerking verleend om vergunningverlening procedures zo soepel mogelijk te laten verlopen. 
 
Communicatie 
Bij nieuwe ontwikkelingen wordt uw raad zo snel mogelijk op de hoogte gesteld via de 
Raadsinformatiebrief.  
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